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Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi történik az inkurrens fegyverekkel?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Honvédelmi Bizottságot több alkalommal tájékoztatta arról, hogy a Magyar Honvédségen
belüli átalakítások eredményeként fegyvernemek kerülnek megszüntetésre és laktanyák
bezárásra . Ennek okán feleslegessé válnak különböző harcászati, haditechnikai felszerelések .
Ezen eszközök jelentős része különböző okokból nem kerülhet értékesítésre, ezért azokat meg
kell semmisíteni .

Készített-e már ütemtervet a minisztérium a forgalomból kivont hadi felszerelések, harcászati,
haditechnikai eszközök begyűjtésére, beolvasztására vonatkozóan?
Várhatóan mekkora kiadást jelent mindez és milyen költséghely szolgál forrásul?
Van-e kialakult gyakorlat a honvédségen belül ezen feladatok megoldására?
Van-e szerződése a szaktárcának ilyen feladatokat ellátására?
Ha nincs, akkor milyen eljárás keretében kívánják kiválasztani a megsemmisítést,
beolvasztást végző céget?

Várom megtisztelő válaszát .

~ Csampa Zsolt~
MDF
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